國民中小學部分領域課程雙語教學實施計畫─本土雙語教育模式之建構與推廣
Integrated Bilingual Teaching in Selected Subject Areas: Localizing Education Models in Primary and Secondary Schools
入校輔導紀錄表
In-School Consultation Record 
	縣市/學校名稱City/ School Name： 
	時間 Time：　　年　　月　　日
　　　時　　分至　　時　　分

	輔導委員Consultant： 
	紀錄者職稱/姓名 Note Taker (Position/ Name)：

	夥伴學校成員Members of the Partner School：
（請附簽到表，並列舉說明成員的共通性質，例：課程核心小組、某某社群等）
(Please attach the sign-in sheet, and list the shared affiliation such as “the core group of curriculum” or “the community of …”)


	輔導方式Consulting Approach：□入校輔導 in-school consultation  
□線上諮詢online consultation □增能課程/活動professional development classes/activity
□公開觀課public class observation □入校訪視(含觀課) field-visit (class observation included)

	到校活動說明Description of In-School Event 

	（請簡要敘述活動目標、活動流程與活動成果等。）
(Please briefly describe the objectives, the agenda, and the outcomes of the event.)





	學校雙語發展狀況The Bilingual Development of the School

	（請記錄活動中老師們所提及的學校狀況或困境，如學校目前的雙語課程發展進度、學校教師們的相處情形等。）
(Please record the situation and obstacles of the school mentioned by the teachers, such as the current development of bilingual courses and the interaction between teachers.)





	計畫團隊回饋Consulting Team’s Feedback

	（請紀錄活動中老師們的提問與主持人的建議，亦可以用QA的方式呈現，每一個建議都要加標號並下標題。）
(Please note down the questions raised by the teachers and the suggestions provided by the consultant. The data can be presented using the QA format, with each suggestion numbered and titled.)




	後續推動狀況Follow-Up Development

	（請說明這一次活動到下一次活動之間，學校的規劃或進度，可與上一欄對應。）
(Please explain the plan and progression developed between this consultation and the next. The content may correspond to the previous column.)




	活動照片紀錄Photos 

	照片1
	照片2

	照片1說明 (photo description)：
（請敘述照片中人物姓名、職稱與活動內容。）
(Please describe the names and positions of the people and the activity.)

	照片2說明 (photo description)：
（請敘述照片中人物姓名、職稱與活動內容。）
(Please describe the names and positions of the people and the activity.)

	照片3
	照片4

	照片3說明 (photo description)：
（請敘述照片中人物姓名、職稱與活動內容。）
(Please describe the names and positions of the people and the activity.)
	照片4說明(photo description)：
（請敘述照片中人物姓名、職稱與活動內容。）
(Please describe the names and positions of the people and the activity.)

	其他觀察記錄Additional Observation Records

	(其他為記錄於上述的觀察記錄。)
(This will not be included in the above observation records.)
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